
Sundheds- og Ældreudvalget

Til: Sundhedsministeren

Dato: 19. september 2018

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

SUU alm. del

Spørgsmål 1436

I forlængelse af svar på SUU alm. del - spørgsmål 1272, bedes ministeren op-

lyse, om det er det er tilfredsstillende, at der kun er 60 af 86 kommuner, som

oplyser, at have akutpladser? I forlængelse heraf bedes ministeren oplyse,

hvad der anvendes som alternativ til akutpladserne samt om de alternativer

alle steder lever op til de faglige standarder, som man bør forvente?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Astrid Krag (S).

Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Astrid.Krag@ft.dk og til

lov@ft.dk.

På udvalgets vegne

Liselott Blixt

formand
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